
JAARVERSLAG 2022/2023
Voorwoord
Voor u ligt het jaarverslag van de MR. Wij hopen u met het lezen van dit jaarverslag te
informeren over de werkzaamheden van de MR in het afgelopen schooljaar 2022-2023.
In dit jaarverslag hopen we voor iedereen een helder beeld te schetsen, mochten er nog
vragen zijn of heeft het een en ander uw interesse gewekt, dan kunt u ten alle tijden contact
met ons opnemen.

Terugblik
We zijn compleet met drie ouderleden en drie personeelsleden.
- Nienke van Dreumel (Voorzitter en Centrale Linge Raad lid)
- Tessa Jager (Notulist)
- Anne Takman (Secretaris)
- Petra van Gestel (OMR)
- Cynthia Ruygh-Gulikers (OMR)
- Angelique de Wild (OMR)

We hebben het afgelopen schooljaar diverse beleidsstukken behandeld maar ook andere
zaken waarvan we er hieronder een aantal uitlichten;
- Het contact onderhouden met de CLR. Binnen elke MR vergadering worden lopende zaken/
belangrijke dingen besproken vanuit de onderwerpen die binnen de CLR aan bod zijn
gekomen.
- We hebben het ook weer gehad over de werkdrukmiddelen. De gelden zijn ingezet voor
vervanging van leerkrachten, zodat zij tijd hebben voor verslaglegging. Verder heeft (bijna)
iedere groep 2x gymles van een vakdocent gehad. De werkdrukmiddelen zijn ook ingezet om
de vervanging voor de groepsbespreking te regelen.
- We hebben met het team in een teamvergadering belangrijke zaken besproken die kwamen
uit de evaluatie van taakbeleid.
- De eventuele verhoging van de ouderbijdrage is besproken en het advies is met de OR
gedeeld.
- De kwaliteitskaart veiligheid is door Tamara met de MR gedeeld.
- Het werkverdelingsplan is in overleg met het team gemaakt.
- De schoolgids is goedgekeurd, net als het SOP en de formatie. Bij de formatie uitleg is ook
de toelichting van inzet directeur op De Doornick besproken.
- We hebben het wederom gehad over het ARBO/veiligheidsplan. Simone heeft samen met
onze conciërge Arno een digitaal RIE onderzoek gedaan. Daar zijn acties uitgekomen die
meteen opgepakt kunnen worden, maar komen ook acties uit die uitbesteedt gaan worden.
Simone heeft daarover overleg met Arno.



-Tot slot zijn er tevredenheidsonderzoeken onder ouders en personeel uitgezet.

- In de nieuwsbrief leest U regelmatig een stukje nieuws van ons als MR, zo hebben we
geprobeerd u op de hoogte te houden van onze werkzaamheden.

Vooruitblik
Het komende schooljaar zullen wij als MR weer gaan deelnemen aan de CLR van de Linge.
Nienke van Dreumel zal namens SBO de Vlinderboom dan op Stichtingsniveau meepraten en
meedenken over het beleid binnen de stichting.
We blijven kijken naar hoe we als MR zo effectief mogelijk kunnen vergaderen, door
onderwerpen waar Simone als directeur bij moet zijn, aan het begin te plannen, zodat we als
MR samen kunnen praten over dingen die aan de orde komen.
Verder hopen we dat aankomend schooljaar de tot stand koming van statuten en
reglementen verder geregeld wordt.

Communicatie en samenwerking achterban
Zoals u van ons gewend bent willen wij graag communiceren met onze achterban en
beschikbaar zijn voor vragen en opmerkingen. We kijken dan ook weer uit naar een prettige
samenwerking met zowel ouders, collega’s, directie en bestuur.
Het mailadres waarop u ons kunt bereiken is

MR SBO de Vlinderboom: n.vandreumel@delinge.nl

Vriendelijke groet,

MR SBO de Vlinderboom:

Petra van Gestel (OMR)
Cynthia Ruygh-Gulikers
(OMR)
Angelique de Wild (OMR)
Nienke van Dreumel (PMR)
Anne Takman (PMR)
Tessa Jager (PMR)


